



Protokoll styrelsemöte S5 2014-02-18

Närvaro:	Alen Lulic Josefin Karlsson Fredrik Åkerberg David Larsson Louise Hauzenberger Adam Wigren Martin Gunnarsson Astri Magnussen Gabriel Persson Björn Hansson	Propagandamästare tillika Sekreterare Ordförande Källarmästare Cafémästare Skattmästare Näringslivsansvarig Programmästare Sexmästare Generalsekreterare TLTH Kårordförande TLTH
-----------------	---	---

Adjungerade Simon Hillbom fr.o.m. §7, t.o.m. §14
Fredrik Andersson fr.o.m. §7, t.o.m. §14
Gustav Sällberg fr.o.m. §7, t.o.m. §14
Axel Keskikangas fr.o.m. §7, t.o.m. §14

- §1 OFMÖ Ordförande Josefin Karlsson förklarade mötet öppnat klockan 12:05.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Inga adjungeringar.
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med följande tillägg:
- §10.1 Sparform
- §5 Föregående mötes protokoll Inga protokoll godkändes.
- §6 Information från kåren Gabriel P. påpekar att nomineringstiden har öppnats för kårens val i tre veckor framöver. All information finns på kårens hemsida och han uppmanar alla att ta del av den.
- Nytt för i år så gör de lite marknadsföring, de som nominerar någon som sedan blir vald har en chans att vinna en kaffemaskin.
- Björn H. uppmanar styrelsen till att nominera personer de finner lämpliga.
- Alexander T. säger att det finns buggar på hemsidan som gör man inte kan nominera till alla poster.
- Björn H. vill ha tillbaka de jesperspexbiljetter som styrelsen inte hade sålt.
- Alexander T. undrade hur det gick med spexet.



Björn H. svarar att det gick bra.

- §7 Information från PLD && PLC Inget informerades från PLD && PLC.

Axel Keskekangas kom in i lokalen.
Fredrik Andersson kom in i lokalen.
Simon Hillbom kom in i lokalen.
Gustav Sällberg kom in i lokalen.

Mötet **beslöt** att adjungera klumpen.

- §8 Beslutsuppföljning **Policydokument**

Björn H. undrar vad som egentligen ska göras under denna punkt.

Fredrik A. informerar att punkten till en början handlade om att renskriva policydokumenten och lägga upp dessa på hemsidan.

Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S10.

Hockeyspel

David informerar att det finns cirka 15 spel kvar och dessa är i bra skick, resten är slängda, E-sektionen vill låna ett par och PH vill ha några gubbar.

Mötet **beslöt** att stryka punkten från beslutsuppföljningen.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
Fredrik Å.	Mikrovågsungnar	S03 2014	S06
Josefin K. och Alen L.	Policydokument	S10 2009	S10 2014
Alen L.	Mästermärken	S06 2012	S07 2014

- §9 Utskottsrapporter (Nya saker kom in via mail)

- §10 Ekonomisk status Louise Hauzenberger meddelade att vi har okej med pengar.

- §10.1 Sparform Louise H. informerar att vi snart får tillbaka de 200 tusen kronor som varit låsta såväl som räntan på dessa. Det är väldigt lite skillnad på om vi ska spara dessa någon annan stans. Louise vill flytta till marginalbanken och skillnaden blir att vi får 2 % -enheter högre ränta men att dessa blir låsta.

Simon H. påpekar att man kan behöva köpa ouveraller och att



då måste man verkligen förbereda tidigt så att man kan ta av pengarna om det skulle behövas.

Gabriel P. menar att kåren var dem som stod för kostnaden av dessa men att D-sektionen stod för administrationen.

David informerar att vi får 13 tusen kronor om året gratis av den nya räntan.

Mötet **beslöt** att ha kvar 100 tusen kronor i sparbanken och att flytta resterande till marginalbanken.

Gabriel P. menar att vi inte vill flytta en större summa om vi har mycket pengar för tillfället men att detta kan tänkas minska senare på året.

Louise H. tror inte att detta är fallet.

Björn H. påpekar att vi kanske vill ha lite mer underlägg och beräkningar på hur mycket vi kan tänkas behöva så att vi inte skjuter oss själva i foten.

§11 Val av funktionärer

Cafémästeriet

Funktionär inom Cafémästeriet Henrik Bilski (dat11hli)

Näringsliv

Alumnigrupsmedlem Filippa de laval (dat13fde)
Alumnigrupsmedlem Malcolm Eriksson (dat12mer)
Alumnigrupsmedlem Johan Svensson (dic12jsv)

Andra förtroendevalda

Jubileumsansvarig Carl Nilsson Nyman (mat10cni)
Jubileumsansvarig Fredrik Andersson (dt07fa5)
Jubileumsansvarig Axel Kesikangas (dt09ak5)

§12 Representations
budgeten

Louise H. vill att vi beslutar hur vi ska använda budgetposten.

Josefin K. tycker at vi bör prioritera vår nollegasque.

Louise H. föreslår att vi kan spendera det på E-myset

Josefin K. undrar om det blir en cornelisbal i år.

Björn H. informerar att det inte kommer vara en bal utan ett annat evenemang som äger rum två veckor efter karnevalen. Det kommer att vara en mindre proper klädkod och Movits kommer att framträda.

Fredrik Å. upplyser att förra året var det bara gasquen som betalades åt styrelsen.

§12.1 Juble Information

Simon H. informerar att vi ska ha juble för att fira att sektionen fyller 100000 år, detta kommer inte vara lika stort som 30 års firandet men det kommer fortfarande vara jättekul påstår han.



Detta evenemang kommer förmodligen att ersätta sommarphesten. Han hade gärna sett att det vore gratis att gå på festen för sektionsmedlemmar eller funktionärer. Evenemanget kommer att vara ungefär en halv dag.

Josefin K. undrar om det går att flytta festen till närmare sektionstackfesten.

Fredrik A. påpekar att det händer väldigt mycket under hösten och att det hade varit kul om sektionen hade haft två tackfester istället.

Josefin K. säger om att vi kommer ändra på budgeten och undrar om vi kan skjuta upp beslutet tills efter det att vi vet hur den nya budgeten ser ut.

Axel K. menar att det kommer vara väldigt flexibelt så att kostnaden kommer inte vara jättehög.

Fredrik Å. undrar när trullstöten är.

Björn H. säger att det är den 6 till 8 juli.

Alexander T. frågar hur mycket pengar de skulle behöva.

Simon H. svarar att de skulle behöva ungefär 15 tusen kronor för 150 personer.

Gustav S. menar att 150 personer är högt räknat.

Alexander T. tycker att vi kan ge dem en startsumma idag så att de kan påbörja arbetet.

David L. påpekar att 100 kr per person inte är så mycket.

Louise H. påpekar att vi har 35 tusen kronor att spendera på tack åt våra medlemmar, detta kan användas för sådant.

David L. påpekar att vi har 20 tusen kronor över ifrån karnevalen.

Josefin K. menar att risken finns att folk inte går på festen ungefär som det brukar bli på sommarphesten.

Martin G. undrar om vi kan dela detta med någon annan förening eller sektion.

Axel K. svarar att loppet inte rymmer jättemånga så det kan bli ett problem.

David L. föreslår att vi kan ha en jubel bit för sektionen och att vi sedan kan ha ett eftersläpp där folk kan betala för att komma in om de är utomstående.

Josefin K. yrkar på att vi ger dem 7500kr.



- Mötet **beslöt** att godkänna yrkandet.
- §13 Ny skrivare
- David L. vill ha en ny skrivare då Din mamma bara medför problem.
- Simon H. tycker att man snällt kan be root att fixa Din mamma.
- Mötet **beslöt** att lägga till punkten Din Mamma till beslutsuppföljningen och att denna ska rapporteras S09.
- §14 Overaller
- Josefin K. undrar hur mötet vill göra med de overaller som ska slängas.
- Martin G. tycker att vi kan ge dem till de medlemmar som vill ha dem.
- Simon H. föreslår att vi ger bort dem under nollningen.
- Fredrik A. tycker att man kan ge dem till andra sektioner så dem kan användas på t.ex sångarstriden eller liknande event.
- Fredrik Å. räknar på att vi har ungefär 150 stycken kvar.
- Martin G. yrkar på att vi inte slänger dem.
- Mötet **beslöt** att godkänna yrkandet.
- Jubleklumpen lämnade lokalen.
- §15 Övrigt
- Louise H. På styrelseutbildningen så diskuterades hur vi når ut till våra medlemmar. Hon föreslår att vi slänger upp en bild på styrelsen med vår kontaktinformation. Alen kan sammanställa det.
 - Martin G. vill byta namn på programmästeriet. Han vill också ha hand om bl.a. informella pubbar med pepparna. Astri M. tycker att det låter som en bra idé och att programmästeriet skulle kunna, tillsammans med pubmästaren, annordna pubbar där programmästeriet står för lekar och eventet men att sexet står för att vara serveringsansvariga.
- David L. påpekar att pepparna måste vara nyktra på dessa evenemang.
- Louise H. undrar vad det kostar om man ändrar alkoholtillståndet så att man kan ha evenemang på vardagar också.
- Detta är oklart.
- Gabriel P. nämner att stående tillstånd är tillståndsnämnden väldigt restriktiva med så att det kan vara svårt att införskaffa.
- §16 Meddelanden
- Alexander T. meddelar att studierådet ska ha pluggfik nästa



torsdag och undrar om det är ok med sexet. Han informerar även att det är SRD-möte imorgon.

Astri M. tycker att det är ok så länge sexet kan få lite plats i köket under tiden.

- David L. har räknat ihop pengarna i border och det blev 2460kr inkasserat.
- Josefin talar om hur styrelsen ska ta hand om klagomål från utomstående.

§17 OFMA

Ordförande Josefin Karlsson förklarade mötet avslutat klockan 13:05.

Mötessekreterare

Justeras

Alen Lulic
Propagandamästare tillika sekreterare

Josefin Karlsson
Ordförande